



وزارة الزراعة



10912

تدريب /

الرقم
التاريخ
الموافق

مساعد الامين العام
مدير مديرية
مدير وحدة
مدير زراعة محافظة

أرفق طياً صورة عن كتاب وزارة الخارجية وشؤون المغتربين رقم
40280/ 3606/10 تاريخ 2024/4/14 والمتعلق بالدورة التدريبية التي ستعقد في انقرة
خلال الفترة الواقعة ما بين 2024/9/25-24 حول :-

Promoting Food Security In OIC Member Countries Through Sustainable Agricultural Inputs

أرجو تزويدي بأسماء مرشحكم الراغبين بالمشاركة بواسطة الفاكس وفي موعد أقصاه
2024/8/25 ، ممن تنطبق عليهم الشروط الواردة بالكتاب المرفق حرفياً.
مؤكداً على ضرورة الاليعاز لمرشحكم بتعبئة نموذج معلومات الایفاد حسب الأصول،
علماً بأنه لن ينظر في أي ترشيح يرد من غير النموذج أو مخالف للشروط أو بعد التاريخ
المحدد ، وفي حال عدم وجود مرشحين يرجى الرد خطياً وفي مواعده.
واقبلوا احترامي

وزير الزراعة

المهندس خالد الحنيفات

مساعد مدير مديرية تنمية
وإدارة الموارد البشرية
إياد رفيق عفانه

المملكة الأردنية الهاشمية

هاتف: ٥٦٨٦١٥١ ٦ ٩٦٢٢ + فاكس: ٥٦٨٦٣١٠ ٦ ٩٦٢٢ + ص.ب: ٢٠٩٩ عمان ١١١٨١ - الأردن. البريد الإلكتروني agri@moa.gov.jo



وزارة الخارجية وشؤون المغتربين



الوزارة
٢٠٢٤-١٩٩٩

الرقم ٠٦/١ - ٢٨/٣
التاريخ ١٤/٨/٢٠٢٤
الموافق

معالي وزير الزراعة

الموضوع : دورة تدريبية.

تحية طيبة وبعد ،،،

أبعث لمعاليتكم صورة عن كتاب السفارة /أنقرة رقم 1948 تاريخ 2024/8/13، ومرفقه نسخة من مذكرة مركز الأبحاث الاحصائية والاقتصادية والاجتماعية والتدريب للدول الإسلامية (Sesric) المؤرخة بتاريخ 2024/8/12 والمتضمنة اعلامنا بان المركز وضمن إطار برنامجه المسمى: Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs وبدعم من اللجنة الدائمة للتعاون الاقتصادي والتجاري لمنظمة التعاون الاسلامي (Comcec) في اطار الدعوة (11) لمقترحات تمويل المشاريع سينظم دورة تدريبية تحت عنوان : Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs خلال الفترة من 2024/9/25-24.

للتكرم بالاطلاع ، والايغاز لترشيح ممثل واحد لحضور برنامج التدريب المشار اليه اعلاه ،علما بأن المركز سيغطي نفقات السفر (تذكرة طيران ذهاباً واياباً والاقامة لمدة 3 ليالي 2024/9/25-23 وسيتم توفير الترجمة الفورية لثلاث لغات (العربية ،الانجليزية ، والفرنسية) وان آخر موعد للتسجيل هو 2024/9/9 من خلال الرابط الالكتروني المرفق في المذكرة المشار اليها اعلاه .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

نائب رئيس الوزراء

س/ وزير الخارجية وشؤون المغتربين

أيمن الصفدي

مدير مديرية المنظمات الدولية
أكرم سعود الصراخشة

٥٣
وزارة الزراعة
واحد
ام تراسل

المملكة الأردنية الهاشمية - عمان

هاتف (٥٧٢٥١٠٠ - ٥٧٢٥١٦٠) - فاكس (٥٧٢٣١٧٦) ص.ب (٣٥٢١٧) الرمز البريدي ١١١٨٠ عمان- الموقع الإلكتروني : www.mfa.gov.jo

EMBASSY OF
THE HASHEMITE KINGDOM
OF JORDAN
ANKARA

بسم الله الرحمن الرحيم

سفارة

المنطقة الأريثية الهاشمية

أنقرة



Ref. No. :

Date :

الرقم : ١٩٤٨ / ١٦ / ٥
التاريخ : ٢٤ / ٨ / ١٣

معالي نائب رئيس الوزراء ووزير الخارجية وشؤون المغتربين
مديرية المنظمات الدولية

أرفق لكم نسخة من مذكرة مركز الأبحاث الإحصائية والاقتصادية والاجتماعية والتدريب للدول الإسلامية (Sesric) المؤرخة في 2024/8/12، والمتضمنة إعلامنا بأن المركز وضمن إطار برنامجه المسمى: Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs من اللجنة الدائمة للتعاون الاقتصادي والتجاري لمنظمة التعاون الاسلامي (Comcec)، في إطار الدعوة (11) لمقترحات تمويل المشاريع، سينظم دورة تدريبية بعنوان "Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs" في الفترة 2024/9/25-24، في أنقرة.

للتكرم بالايجاز لإحاطة الجهات المعنية بالموضوع، لإمكانية ترشيح ممثل واحد لحضور برنامج التدريب، علماً بأن المركز سيغطي نفقات السفر (تذكرة طيران ذهاباً وإياباً، والإقامة لمدة 3 ليالي 2024/9/25-23)، وسيتم توفير الترجمة الفورية لثلاث لغات (العربية، الانجليزية، والفرنسية)، والتسجيل سيكون من خلال الرابط الالكتروني الوارد في المذكرة أعلاه، في موعد أقصاه 2024/9/9.

واقبلوا فائق الاحترام،،،

السفير
حازم الخطيب

عالي
م.س.



ORGANISATION OF ISLAMIC COOPERATION

STATISTICAL, ECONOMIC AND SOCIAL RESEARCH AND TRAINING CENTRE FOR ISLAMIC COUNTRIES
CENTRE DE RECHERCHES STATISTIQUES, ÉCONOMIQUES ET SOCIALES ET DE FORMATION POUR LES PAYS ISLAMIQUES
مركز الأبحاث لإحصائية والاقتصادية والاجتماعية والترتيب للدول الإسلامية



No: OGN.TCD.2024/403

Ankara, 12 August 2024

The Statistical, Economic and Social Research and Training Centre for Islamic Countries (SESRIC) presents its compliments to the Esteemed Embassy of the Hashemite Kingdom of Jordan and has the honour to inform that, within the framework of SESRIC Project titled "Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs", which is funded by the Standing Committee for Economic and Commercial Cooperation of the Organization of Islamic Cooperation (COMCEC) under the 11th Call for Project Proposals of COMCEC Project Funding, the Centre will organise a Workshop on "Promoting Food Security in OIC Member Countries through Sustainable Agricultural Inputs" on 24-25 September 2024 in Ankara, Republic of Türkiye.

The main objective of the workshop is to establish an effective platform for participants to exchange valuable experiences, knowledge, and best practices in advancing sustainable agricultural inputs for the enhancement of food security. Additionally, the workshop aims to raise awareness about the pivotal role of sustainable agricultural practices in ensuring food security, promoting knowledge dissemination, and formulating actionable strategies for the integration of sustainable agricultural inputs into national food security policies and programmes. Through promoting collaboration and sharing knowledge, the workshop aspires to make meaningful contributions to the progress of sustainable agriculture and food security within OIC countries.

In this respect, the Centre would highly appreciate if the Esteemed Embassy could kindly forward this note verbale to the Ministry of Agriculture of the Hashemite Kingdom of Jordan and kindly request them to nominate only one ("1") representative to attend and benefit from this workshop by filling the registration form, which is available at the following link: <https://erp.sesric.org/events/workshop-Food Security/Apply> by 9 September 2024, at the latest.

The travel (round-trip economy class flight ticket) and 3-night accommodation (23-25 September 2024) expenses of the representative will be covered by the Project. Simultaneous interpretation will be provided in 3 OIC official languages (Arabic, English, and French) on both days. For further inquiries about the workshop, the representative may contact SESRIC through: training@sesric.org

The Centre avails itself of this opportunity to renew to the Esteemed Embassy of the Hashemite Kingdom of Jordan the assurances of its highest consideration. *AK*

To: Embassy of the Hashemite Kingdom of Jordan

CC: COMCEC Coordination Office

